
Zápis č. 2/2020 

Z jednání výboru sociálního, kultury a sportu dne 9.9.2020 

Přítomni: předseda Martin Melichar 

    členové Monika Krylová, Miluše Průšová, Jan Němeček, Miriam Stewartová 

    tajemnice  Iveta Stašková 

    omluveni Josef Smola, Kryštof Kněžínek 

 

Jednání bylo zahájeno v 17 hodin a ukončeno 18:15 hodin. 

 

Program: 

1. Schválení řádu veřejného pohřebiště  

2. Schválení Smlouvy o nájmu hrobového místa 

3. Schválení pořízení digitální pasportizace hrobových míst 

4. Bytová otázka 

5. Různé 

 

Ad. 1) Schválení řádu veřejného pohřebiště  

Výbor sociální, kultury a sportu projednal řád veřejného pohřebiště městské části Praha – Velká 

Chuchle a všichni přítomní členové doporučují ZMČ jeho schválení.  

  

Ad. 2) Schválení smlouvy o nájmu hrobového místa 

Výbor byl seznámen s novým textem Smlouvy o nájmu hrobového místa. Všichni členové 

výboru vzali na vědomí návrh na zvýšení ceny za roční nájem hrobového místa z 85 Kč/m2 na 

100 Kč/m2. Všichni přítomní členové doporučují ZMČ schválit Smlouvu o nájmu hrobového 

místa a navýšit cenu ročního nájmu hrobového místa z 85 Kč/m2 na 100 Kč/m2. 

 

Ad. 3) Schválení pořízení digitální pasportizace hrobových míst 

Výbor projednal nabídky digitální pasportizace hrobových míst a zpracování dat ve webové 

aplikaci www.ceskehrbitovy.cz za nabízenou cenu 51 820 Kč a jednomyslně souhlasí s jejím 

pořízením. 

 

Ad. 4) Bytová otázka 

Výbor byl seznámen s žádostí o zařazení do seznamu žadatelů o přidělení obecního bytu paní 

J. F., bytem Velká Chuchle ze dne 30.7.2020 a souhlasí s jejím zařazením do pořadníku. 

 

Ad. 5) Různé 

V rámci projednání Smlouvy o nájmu hrobového místa byla vedena diskuze ohledně vzhledu 

společného hrobu a členové souhlasí s květinovou výzdobou tohoto místa 2x ročně (např. na 

Vánoce a na jaře).  

Dále byla vedena diskuze ohledně vzdělávání seniorů – práce na PC a finanční gramotnost. Pan 

Melichar uvedl, že byl vypsán program celoměstské podpory vzdělávání na území HMP, kde 

je v opatření č. 6 podpora vzdělávání seniorů na území Prahy přímo uvedena práce na PC a 

finanční gramotnost. Způsobilým žadatelem této podpory může být pouze ZŠ, po konzultaci 

s vedením ZŠ jsme došli k závěru, že není možno o podporu žádat vzhledem k současné situaci 

Covid a ZŠ ani nedisponuje potřebnými personálními kapacitami potřebnými ke zpracování 

této žádosti.  

 



Následně byl výbor seznámen s konáním setkání: Plán rozvoje Městské části Praha-Velká 

Chuchle (seznámení s analytickou části Plánu rozvoje), které se uskuteční 17. září od 18 hodin 

v sále Kazínská 8. 

Na závěr pan Melichar seznámil přítomné s pořádáním Cyklokonference Městskou částí Praha 

13, Slunečné náměstí, dnes 22.9.2020, kde budou probrány možnosti podpory cyklodopravy 

v Praze.  

 

 

 

 

 

     Mgr. Martin Melichar  

předseda výboru sociálního, kultury a sportu 


